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سـرمربی اسـبق و پیشکسـوت اسـتقلال روزهـای دور 

از فوتبـال و تقریبـا بـدون هیجانـی را سـپری می کنـد، 

به عنـوان  حضـورش  از  صحبـت  چندی پیـش  هرچنـد 

سرپرسـت یـا مدیرفنـی اسـتقلال مطرح بود امـا درنهایت 

به نظـر رسـید کـه بـا مخالفت فرهـاد مجیدی ایـن موضوع 

منتفی شـده و مظلومی هم به خانه اش بازگشـت. حالا با 

مدیرعاملـی سـعادتمند و دیـدار او بـا گروه هـای مختلفـی 

از پیشکسـوتان اسـتقلال ایـن سـوال پیـش آمـده کـه چرا 

پرویـز مظلومـی به عنـوان یکـی از بـزرگان این تیـم هنوز با 

سـعادتمند دیـدار نکـرده و همیـن موضـوع بهانـه ای شـد 

تـا درخصـوص مسـائل مختلـف ازجملـه آخریـن وضعیـت 

اسـتقلال، سرنوشـت لیگ برتر، ماجرای مذاکره با او برای 

سرمربیگری، اعتراض هواداران به بیان برخی اظهارنظرها 

در صداوسـیما و البتـه تازه تریـن صحبت هـای سرپرسـت 

پرسپولیس با او صحبت کنیم. گفت وگوی »فرهیختگان« 

بـا مظلومـی را در زیـر می خوانیـد.

یک سـری از پیشکسـوتان اسـتقلال در این مدت به دیدار 

سـعادتمند رفتنـد. چطور شـما برای ملاقـات با مدیرعامل 

جدید اسـتقلال هنـوز اقدامی نکرده اید؟

 اتفاقا قبل از اینکه آقایان بروند با سعادتمند صحبت کردم. با او 

از گذشـته در ارتباط هسـتم؛ آن زمان هم که رئیس هیات مدیره 

اسـتقلال بـود خیلـی خواهش کردیم تا اسـتعفا ندهد اما جوی 

بـود کـه خـودش اعتقـاد داشـت نمی تواند در آن فضـا کار کند، 

امـا حـالا کـه مدیرعامـل شـده بـرای سـعادتمند آرزوی موفقیت 

می کنم هرچند با هم در ارتباطیم و از ما هم مشـورت می گیرد.

 چرا برای دیدار دوباره با او به دفتر باشگاه نرفتید؟

 اتفاقـا بـه سـعادتمند گفتـم اگـر نیایـم بهتـر اسـت! یک بار که 

رفتـم کلـی سـروصدا و حرف وحدیث به پا شـد؛ همـان زمان که 

بحث سرپرستی من در استقلال پیش آمد. بنابرین به او گفتم 

بهتـر اسـت فعـلا بـه باشـگاه نزدیـک نشـوم و اگر کاری هسـت 

مـن از دور در خدمتـم! اتفاقـا از مـن هـم دعـوت کـرده بود ولی 

مـن هـم شـرایط و دلایل خاص خودم را داشـتم.

 به نظر شما سعادتمند در استقلال موفق می شود؟

او مدیـر خوبـی اسـت ولـی بـه خـودش هـم گفتـم کـه اگـر 

به اصطلاح چپش پر اسـت و پشـتوانه قوی مالی دارد می تواند 

موفـق شـود در غیـر ایـن صـورت ایـن امـر محقق نخواهد شـد، 

چـون فعـلا مشـکل اسـتقلال مالـی اسـت و بایـد بـه مدیریـت 

کمک شـود.

اتفاقـا خیلـی از مدیـران هم بودند که وضع مالی مناسـبی 

داشـتند، امـا مدیریـت خوبـی را از خـود در دو باشـگاه 

پرطرفـدار ارائـه ندادنـد؟ 

در هر صورت سعادتمند سالیان سال است که در ورزش کشور 

مدیـر بـوده، از تربیت بدنـی شهرسـتان گرفتـه تـا معـاون وزیر و 

مدیریت تیم های باشگاهی و سرپرستی چند فدراسیون. او در 

عرصـه مدیریـت کار کرده ضمن اینکه خودش هم فوتبالیسـت 

بوده و این موضوع خیلی مهم اسـت چون درد فوتبالیسـت ها 

را می دانـد. صحبت هـای او خـوب و امیدوارکننـده بـود و بیـن 

هـواداران نیز امیدهایـی را به وجود آورد.

 البته یک سری این صحبت ها را وعده  و وعید می دانند.

حتمـا بـه او هـم قـول دادنـد کـه این طـور وعـده می دهـد و 

امیـدوارم ان شـاءالله بـه قول هایـی کـه بـه او دادنـد و او را 

مدیرعامـل کردنـد، عمـل کننـد.

 منظورتان وزارت ورزش و شخص وزیر است؟

 بالاخـره وزارت ورزش هـر فـردی را مدیـر می کند باید به او زمان 

بدهـد تـا ازلحـاظ اقتصـادی روی پایـش بایسـتد. مدیریـت در 

ایـن دو تیـم زمـان می بـرد، الان هـم کـه اسـتقلال یک سـری 

بدهی هایـی دارد کـه بایـد به سـرعت پرداخـت شـود. خیلـی از 

مـوارد در مدیریـت به خصـوص فوتبـال در کوتاه مـدت ممکـن 

نیسـت و زمانبر اسـت.

به نظـر می رسـد عجلـه سـعادتمند بـرای رو کـردن اسـامی 

برخـی اسپانسـرها تـا اینجـا کارش را خـراب کرده اسـت.

 بالاخـره بحـث اسپانسـر و بی پولـی هـم هسـت. در گذشـته هم 

یک سـری از همیـن پول هـا به خاطـر مشـکلات مالـی پیشـخور 

شـده و دسـت وپای سـعادتمند بسـته اسـت، امـا ازلحـاظ مالـی 

بایـد بـه او کمـک کرد هرچند خودش فکرهـای اقتصادی خیلی 

خوبی دارد اما این موارد زمانبر است . ایده و فکرهای سعادتمند 

ازلحـاظ مالـی را بسـیار عالـی دیـدم امـا بایـد زمـان را هـم درنظر 

گرفـت. به طـور مثـال تـا پایـان فروردین مـاه بایـد یـک مقـدار 

از قـرارداد بازیکنـان پرداخـت می شـد و ازسـوی دیگـر حـدود 

دومیلیون دلار هم باید به طلبکاران خارجی اسـتقلال پرداخت 

کنـد، افـرادی ماننـد اسـتراماچونی و شـفر و پسـرش و همچنین 

بازیکنـان خارجـی کـه قراردادشـان را فسـخ کـرده و از اسـتقلال 

رفتند. همه اینها قوز بالا قوز است و باید همه آنها را تامین کند. 

فکر می کنم به او هم قول هایی دادند که حکم مدیریت را گرفته 

اسـت و ان شـاءالله کـه بـرای پرداخـت بدهی ها هـم از طلبکاران 

زمـان گرفتـه باشـد، امـا به هرصـورت بایـد آنهـا را پرداخـت کند تا 

اسـتقلال دچار مشـکل نشـود. وقفه در لیگ به خاطر کرونا هم 

باعـث شـده بـه بحـث مطالبـات زمان بخـورد در غیر ایـن صورت 

مـدام بایـد اخبـار اعتصـاب و اعتـراض بازیکنان را می شـنیدیم و 

چه بسا کسر امتیاز و سایر جرایم از سوی فیفا هم پیش می آمد.

خود شما دل تان برای فوتبال تنگ نشده است؟

 در هـر صـورت مـا هـم دور از فوتبال نیسـتیم و امیـدوارم بازهم 

شـرایط امسـال طـوری فراهـم شـود کـه بـه عرصـه برگـردم، اما 

فعـلا مهم تریـن شـرایط بحـث کرونـا و سـلامتی مردم اسـت که 

ارجحیت دارد. امیدوارم این ویروس و بیماری به زودی در دنیا 

از بیـن بـرود چـون اگـر حتی یـک نفر دیگر هـم همچنان کرونا 

داشـته باشـد بازهـم مطمئنا این ویروس شـیوع پیـدا می کند.

 یک انتقاد از پیشکسوتان مطرح است که چرا آنقدر زود 

و بـدون درنظـر گرفتـن برخی مسـائل به دیـدار مدیرعامل 

جدیـد می رونـد. آیـا بهتـر نیسـت بعد از ثبـات مدیریتی و 

اتفاقـات مثبـت اجرایی این دیدارها انجام شـود؟

 بلـه، عجلـه می کنیـم و همه چیزمـان از روی عجلـه اسـت. 

اجـازه دهیـد طـرف بنشـیند و حکم خشـک شـود و بعـد ادعای 

هرچیـزی را کـه می خواهیـد مطرح کنید، اما پیشکسـوتان هم 

نگـران شـرایط اسـتقلال هسـتند چـون بـرای ایـن تیـم زحمت 

کشـیده اند و دوسـت ندارنـد ایـن تیـم بـه مشـکل بخـورد یـا 

جرایمـی ازسـوی فیفـا به خاطر بی پولی پیـش بیاید که دودش 

بـه چشـم اسـتقلال بـرود امـا نبایـد عجلـه کـرد. بایـد بـا صبر و 

فرصـت دادن کارهـا را پیـش بـرد و امیـدوارم بـه سـعادتمند هم 

فرصـت بدهنـد تا ببینیـم چه کاره اسـت. صحبت هایش خیلی 

خـوب بـود و امیـدوارم در عمـل هـم آنهـا را ثابـت کنـد.

چندوقـت پیـش صحبـت از سرپرسـتی یـا مدیریـت فنـی 

شـما در اسـتقلال مطـرح شـد، هرچند خیلـی زود پرونده 

ایـن موضـوع هـم بسـته شـد و ایـن اتفـاق نیفتاد.

اتفاقـا آقـای خلیـل زاده بحـث مدیرفنـی را مطـرح کردنـد و من 

قبـول نکـردم چـون آن زمانـی کـه در کمیتـه فنـی بـودم دیـدم 

خیلـی از ایـن مباحـث در فوتبال ما برش نـدارد به همین دلیل 

بحث سرپرسـتی را پیش کشـیدند و هیات مدیره هم آن را تایید 

کـرد کـه در صحبـت با آنها اعلام کردم آیا همه چیز ردیف اسـت 

و حتـی گفتـم کـه در حـوزه سرپرسـتی نمی توانـم خیلی کمک 

کنـم چـون کار مـن فنـی و در زمیـن اسـت، امـا بـه مـن گفتنـد 

تیـم بزرگ تـر نـدارد و شـما بیـا و بـه اسـتقلال کمـک کـن! مـن 

هـم دوسـت داشـتم کنار اسـتقلال بـه این تیـم کمک کنم.

 پس چرا این اتفاق نیفتاد؟

 مـن پرسـیدم کـه آیـا همه چیـز روبـه راه اسـت و بـا مجیـدی هم 

هماهنـگ کرده ایـد کـه بـه مـن اعـلام کردنـد فقـط بیـا چـون 

ایـن موضـوع در حیطـه مدیریـت و هیات مدیـره باشـگاه اسـت 

و به سـرمربی کاری ندارد و این موضوع هم تمام شـده اسـت.

البتـه قبـل از شـما بـرای مـدت کوتاهـی سـتار همدانـی 

سرپرسـت اسـتقلال شـد که بعدا این طور مطرح شـد که 

بـا نظـر مجیـدی همدانـی از اسـتقلال رفـت.

 درست است اما ما در جلسه ای که گذاشتیم صحبت های مان 

را کردیـم کـه به یک بـاره بعـد از آن جبهه گیری هایـی شـد. 

درنهایـت دیـدم بـا ایـن شـرایط مانـدن نـدارد و گفتـم شـما را 

به خیر و ما را به سـلامت! ما می خواسـتیم کمک حال استقلال 

باشـیم و بـه فرهـاد کمـک کنیم.

 شـاید هـم فرهـاد مجیـدی از برخـی مـوارد هـراس داشـت 

که اجازه نداد سـرمربی سـابق اسـتقلال سرپرسـت شـود.

 اتفاقـا خـود فرهاد می دانسـت که من اصلا قصد سـرمربیگری 

در اسـتقلال را نـدارم فقـط می خواهـم به او کمـک کنم. فرهاد 

همیشـه در هر تیمی که بود از من مشـاوره می گرفت حتی در 

تیـم امیـد یـا قبـل از اینکه به اسـتقلال بیاید هم از من مشـاوره 

فنـی می گرفـت و بـا هـم صحبـت می کردیـم. رابطـه مـا بـا هـم 

خیلـی خـوب بـود امـا شـاید رودربایسـتی کـرده کـه بخواهد از 

مـن به عنـوان سرپرسـت درخواسـت هایی داشـته باشـد. در 

هـر صـورت مـن قبـلا سـرمربی اش بـودم و این طـور شـنیدم که 

گویـا خـودش در ایـن زمینـه بـا سـعید رمضانی راحت تر اسـت.

امـا مجیـد نامجومطلق هم بزرگ تر مجیدی اسـت اما آنها 

به راحتـی با هـم کار می کنند.

 درسـت اسـت، پورحیدری هم زمانی که من سـرمربی استقلال 

بـودم سرپرسـت ایـن تیـم و احترامش بر من واجب بود. ازلحاظ 

فنـی نیـز از او کمـک می گرفتـم و بزرگ تـر مـا بـود و بچه هـا هم 

از او حرف شـنوی داشـتند و خیلـی از کارهـا بـا وجـود او خیلی 

خـوب پیـش می رفـت، بـا این حـال قصد من فقـط کمک کردن 

بـود. فرهـاد می دانـد کـه بعـد از رفتـن اسـتراماچونی یکـی از 

کاندیداهـای مربیگـری مـن بـودم امـا خـود مـن مجیـدی را 

بـرای سـرمربیگری اسـتقلال پیشـنهاد دادم، همـان زمـان هم 

مصاحبـه کـرده و بـه باشـگاه هـم اعـلام کردم با فرهـاد صحبت 

کننـد و او آمادگـی سـرمربیگری در اسـتقلال را دارد، بنابرایـن 

مـن قصـد سـرمربیگری در تیم را نداشـتم کـه او بخواهد نگران 

ایـن موضوع باشـد.

 پـس به قـول خودتـان شـاید بحـث رودربایسـتی بـا شـما 

بـوده اسـت.

 بلـه، همین طـور اسـت چـون می گفـت اگـر کاری بخواهـم، بـا 

رمضانـی راحـت  هسـتم و بـه او راحت تـر می گویـم.

بحـث  در  فرهـاد  بـا  شـما  تقابـل  دومیـن  ایـن  البتـه 

سـرمربیگری بـود و در بـار اول هـم بعـد از شکسـت ۴تایی 

مقابل پرسـپولیس یک بار دیگر این موضوع مطرح شـده 

بود که شـاید مجیدی جانشـین شـما در اسـتقلال شـود.

 بلـه و آن زمـان هـم مجیـدی گفتـه بود چون مظلومی سـرمربی 

اسـتقلال اسـت من نمی آیم.

اصولا با داشتن کمیته فنی در استقلال موافق هستید؟

ع در باشـگاه های دنیـا امـر مرسـومی اسـت و   ایـن موضـو

باشـگاه های مـا بایـد کمیتـه فنـی داشـته باشـند. ایـن کمیته 

باید درخصوص سـرمربی یک تیم تصمیم بگیرد و روی لیسـت 

ورودی و خروجـی سـرمربی نظـارت کنـد. ایـن نمی شـود کـه 

هرکسـی را خواسـتند بگیرنـد یـا رد کننـد چـون ایـن خـودش 

به نوعـی دلال بـازی می شـود. کمیتـه فنـی اگـر بـا قـدرت کار 

کنـد در فوتبـال مـا خیلـی مفید اسـت امـا اگر بخواهد کشـک 

باشـد، بهتـر اسـت کـه اصلا نباشـد.

کمـی هـم بـه لیـگ امسـال بپردازیـم. گفتـه می شـود باید 

لیـگ را تعطیـل کننـد و جـام قهرمانـی را بـه پرسـپولیس 

. هند بد

 لیـگ اگـر ادامـه پیـدا کنـد بایـد بسـیاری از مـوارد را درنظـر 

گرفـت و احتمـالا هـم بـدون تماشـاگر از سـر گرفتـه خواهـد 

شـد، البتـه فقـط لیـگ برتـر مطـرح نیسـت و باید تکلیف سـایر 

لیگ هـای دیگـر ازجملـه زیرگروه هـا و تمامـی رده هـای سـنی 

هـم مشـخص شـود. البتـه یـک راه دیگـر هـم وجـود دارد کـه 

لیـگ را تعطیـل کـرده و از سـال آینـده آن را از نـو آغـاز کننـد اما 

اینکـه بخواهنـد بـدون برگـزاری بازی هـای هفته هـای آینـده و 

انجام لیگ قهرمان را مشـخص کنند غیرمنطقی و غیرعقلانی 

اسـت، همان طـور که فیفا هـم زیربار این موضوع نرفت. تعیین 

قهرمـان در ایـن وضـع اصـلا قابل قبـول نیسـت، یا بایـد لیگ را 

تعطیـل کننـد یـا بـدون تماشـاگر برگـزار کننـد کـه آن هم لذت 

و هیجـان از بیـن می بـرد.

سرپرسـت پرسـپولیس هـم شمشـیر را برای اسـتقلالی ها 

از رو بسـته و صحبت هایـی را مطـرح کـرد کـه به مـذاق 

اسـتقلالی ها خـوش نیامـد.

مـن از پیشکسـوتان پرسـپولیس می خواهـم کـه در جایـگاه 

به نفـع خودشـان اسـت.  خودشـان صحبـت کننـد چـون 

همچنیـن اسـتقلالی ها هـم بایـد ایـن موضـوع را رعایت کنند. 

مـن بـرای فوتبـال مملکـت هـم صحبـت می کنـم. بر فـرض که 

الان قهرمـان را مشـخص کردیـم، تکلیـف سـقوط کننده ها چـه 

می شـود یـا صعودکننده هـا چـه تیم هایـی هسـتند. الان هـم 

استقلال ۱۰ بازی دیگر دارد که می شود ۳۰ امتیاز. چه کسی 

می گویـد ایـن اختلاف جبران شـدنی نیسـت؟ درگذشـته بارها 

چنین شـرایطی وجود داشـته، به طور مثال همین اسـتقلال از 

پنـج بـازی سـه امتیـاز برای قهرمانی می خواسـت کـه درنهایت 

هـم قهرمـان نشـد یـا یـادم می آیـد یک بـار 6 امتیاز از سـپاهان 

پیـش بودیـم امـا درنهایـت ایـن تیم قهرمان شـد.

پیروانـی گفتـه اسـتقلالی ها بـه قهرمانی هـای ایـن تیـم 

حسـادت می کننـد.

قطعـا این طـور نیسـت. چندسـالی هـم اسـتقلال از آنها جلوتر 

بـود و قهرمانـی مـی آورد، الان هـم کـه می بینیـد صدرنشـین 

بلامنـازع ادوار لیـگ اسـت. آیـا حسـادت دارد؟ بـه کسـی هـم 

تهمـت نمی زنیـم. به نظـر مـن پرسـپولیس اگـر می خواهـد 

قهرمـان شـود بایـد در زمیـن این اتفـاق بیفتد و مثل سـوپرجام 

نشـود کـه در کمیته هـای قضایـی فدراسـیون جـام بگیـرد.

برخی اظهارنظرها در صداوسـیما درباره اسـتقلال و تاریخ 

ایـن باشـگاه هم صدای هـواداران تیم را درآورد.

برخی از این مجریان جوان و احساساتی هستند و جناح بندی 

و صحبت هایـی را مطـرح می کننـد که به مذاق هواداران خوش 

نمی آیـد امـا بایـد یـک بزرگ تـر در صداوسـیما جلـوی آنهـا را 

بگیـرد. کسـی که بـه تیمی علاقمند اسـت می تواند علاقه اش 

را حفـظ کنـد امـا نیـازی نیسـت در رسـانه ملی علاقـه اش را در 

بوق وکرنـا کـرده و اعصـاب هـواداران را خرد کند.

مظلومی در گفت وگو با »فرهیختگان«: گزینه جانشینی استرا بودم اما مجیدی را معرفی کردم

قصد سرمربیگری نداشتم که فرهاد نگران شود
 سعادتمند خوب صحبت کرد، امیدوارم خوب هم عمل کند                              پرسپولیس در زمین جام بگیرد نه در کمیته های قضایی فدراسیون

با اینکه عنوان شـــده بود پرسپولیسی ها قرار است در اقدامی کم سابقه 

در یک پرونده خارجی پیروز از میدان خارج شوند، اما اخباری که در این 

یکی دو روز پیرامون قرارداد استوکس به بیرون درز می کند، این نگرانی را 

ایجاد کرده که باز هم سرخ ها باید بابت قراردادهای غیرحرفه ای و نداشتن 

رفتار مناسب، با ضرر مالی مواجه شوند. آن طور که شنیده می شود، مهاجم 

ایرلندی که ۱5۰هزار دلار نیز تاکنون دریافت کرده، فارغ از تمام اتفاقاتی 

که در این چند هفته گذشته رخ داده، در نامه ای به باشگاه ضمن تشکر 

از همکاری باشگاه با خودش به خاطر مرخصی، از آنها خواسته که مطابق 

قرارداد، بخش دوم قرارداد را به حسابش واریز کنند. گفته می شود استوکس 

قصد دارد با این نامه ها سندسازی خود را برای اینکه فیفا را متقاعد کند و 

در این پرونده مثل جریان تراکتور پیروز شود، آغاز کرده است.

جهتپروندهبهکدامسمتمنحرفمیشود؟

طبق مســـتندات و اقدامات اخیر استوکس به نظر می آید او قصد دارد 

طـــوری وانمود کند که یحیی گل محمدی به او مرخصی داده و البته 

مدت این مرخصی بیشـــتر از یک روز بوده اســـت. بعد هم او به دلیل 

شـــیوع ویروس کرونا از سفر به ایران صرف نظر کرده است. البته او در 

بخشـــی از نامه هایش به این موضوع اشاره کرده که به دلیل مشکلات 

هواپیمای اوکراینی در ایران، پروازی برای رساندن خودش به تمرینات 

پرسپولیس پیدا نکرده است.

مدارکقابلتوجهیکهسرخهادارند

در زمان مدیریت انصاری فرد در پرسپولیس اقدامات لازم جهت اینکه به 

این بازیکن بهانه ای برای ارائه به فیفا داده نشود انجام شد که می توان به 

نامه های متعدد به این بازیکن برای بازگشت به ایران و تهیه بلیت برای زمان 

پایان مرخصی اش اشاره کرد. البته جالب است بدانید که در یک مرحله، 

مدیر برنامه های ایرانی این بازیکن برای نشان دادن حسن نیت خود به 

باشگاه، با هزینه شخصی برای استوکس بلیت بازگشت به ایران را تهیه کرد 

که البته باز هم نتوانست او را به تمرینات سرخ ها برگرداند، اما یک مدرک 

خوب به مدارک پرسپولیسی ها برای پیروزی در این پرونده اضافه کرد.

نامههاییکهفعلامتوقفشدهاست

در زمان مدیریت قبلی باشـــگاه جلسه ای برگزار شد که در این جلسه 

انصاری فرد، حسین قدوســـی، مهدی خواجه وند و مدیر برنامه های 

ایرانی اســـتوکس حضور داشتند و مقرر شـــد هر سه روز یکبار به این 

بازیکن ایمیلی ارسال شود و به او اخطار دهند که به قراردادش پایبند 

بوده و در تمرینات حضور پیدا کند. حتی قرار بر این شد که رونوشتی 

از این ایمیل ها برای مدیر برنامه های این بازیکن هم ارســـال شـــود تا 

هیچ مشکلی پرسپولیس را در آینده تهدید نکند، اما بد نیست بدانید 

با وجود اینکه مهدی خواجه وند هنوز معاون حقوقی باشگاه است و در 

محل کارش حضور دارد، روند ارســـال این نامه ها به استوکس متوقف 

شده تا دود اختلافات مدیریتی به چشم پرسپولیس برود.

راهحلپرسپولیسچیست؟

با اینکه استوکس در نامه اش طوری وانمود کرده که هیچ مشکلی میان 

او و پرسپولیس نیست، اما بی توجهی پرسپولیس به نامه او می تواند در 

ادامه برای سرخ ها دردسرساز شود. در شرایط فعلی نامه او به پرسپولیس 

به منزله حق به جانب بودن استوکس نیست و سرخ ها در شرایط کنونی 

باید پاســـخ این ایمیل را داده و به او تاکید کنند که او بعد از مرخصی 

24ساعته به ایران بازنگشته و عدم حضورش در ایران به بهانه های واهی 

موردقبول باشـــگاه نیست، چراکه او تنها خارجی حاضر در ایران نبوده 

و باید با حرفه ای گری در زمان مقرر خودش را به تمرینات می رســـاند. 

البته ظاهرا مدیران این روزهای پرسپولیس بنابر دلایلی نامعلوم اهمیت 

چندانی به موضوع قرارداد استوکس با پرسپولیس نمی دهند که ممکن 

است بهانه خوبی به این بازیکن بدهد.

انصاریفردقرارداداستوکسرامنتشرمیکند؟

از گوشـــه وکنار شنیده می شـــود انصاری فرد چندان به 

اتفاقات باشگاه درخصوص پرونده استوکس خوش بین 

نیست و حتی به اطرافیانش این موضوع را گوشزد کرده 

که اگر مطمئن شـــود دست هایی در کار است که او و 

همکارانش را مورداتهام قرار دهد، قطعا عکس قرارداد 

استوکس را منتشر می کند تا هواداران بدانند قرارداد 

سفت و سختی با این بازیکن بسته شده و اگر مشکلی 

درمورد قرارداد این بازیکن با ســـرخ ها به وجود بیاید، از 

گردن او و همکارانش ســـاقط است. البته شاید هم مشخص 

شـــود قرارداد این ایرلندی آن قدرها هم که می گفتند، سفت و 

سخت نبوده است!

گزارش

»فرهیختگان« گزارش می دهد؛ مهاجم ایرلندی می خواهد بلای تراکتور را سر پرسپولیس بیاورد

پرونده سازی استوکس در فیفا با کمک اختلافات داخلی قرمزها
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